
Mission Statement 

The mission of Bel-Red Bilingual Academy is to: provide a holistic education for children, to 

encourage children to express their creativity and their potential while developing into 

respectful individuals with a high sense of moral conduct, to promote a stimulating 

environment to inspire mental growth, and to cultivate a stable and enduring foundation that 

can provide for interest in lifelong education so that children can be aptly prepared for the 

demands of a multilingual 21
st

 century.  

办学宗旨 

北美双语学院以提高学生综合素质为根本宗旨。坚持教育上高起点、高标准；尊重个性，

开发潜质，为学生获得可持续发展的能力和终身学习的能力奠定坚实的基础。我校致力于

培养德才兼备、基础扎实，具有创新精神、能够适应 21 世纪社会发展需要的双语人才。 

 

Core Statement of Whole Child Development 

Children move through various stages of development as they mature.  Development is 

influenced both by hereditary factors as well as by experiences, both nature and nurture. The 

direction of development is from general to specific, from dependence toward independence 

and interdependence, and from gross motor control toward fine motor control. Our philosophy 

is that all aspects of development are interrelated and each individual child is worthy of respect 

and encouragement.  Successful early childhood programs provide an interesting, challenging, 

and engaging environment.  Bel-Red Bilingual Academy has created a unique, active, and 

stimulating program that encourages learning through guided experience and accomplishment 

with encouragement and support. Our comprehensive program allows your child to mature in 

his or her ability to focus, use language, and better absorb knowledge from a multitude of 

learning environments. 

幼儿教育的重要性幼儿教育的重要性幼儿教育的重要性幼儿教育的重要性    

幼儿的发育和成长虽受制于先天基因，但更获益于后天的精心培养。儿童的身体、感观和

心智的发育是从对整体的认知到对个体和细节的识别；从通过对实物直接触摸的形象思维

到抽象化思维。幼儿社会能力的发展也是从依赖到独立，到互动。孩子们德智体的发展以

及每个发育阶段都互相关联。北美双语学院的学前班,幼稚园和小学部为学生们提供一个



生动有趣、互学互动、具有挑战性并让人喜爱的独特环境。我们所设立的综合教学大纲着

重于全面培养孩子的语言能力、观察力、记忆力、思维力、想象力、创造力和情感品质；

唤起孩子强烈的好奇心和求知欲，使他们意识到自己处在一个有着神秘的色彩，乐趣无穷

的世界之中。我们的教育方法着重于通过支持鼓励和引导使学生们在学习中获得一种快乐

感和自豪感，从而强化其不断求知的欲望。您的孩子在这个全方位的学习环境中不但学业

长进，而且将依照他自身的发展潜力获得身体、情感、智力、意志的充分发展。    


